
Zápis ze schůzky Rady SCM konané dne 26.4.2013 v Račicích 
 
 
Přítomni: M.Hájek, P.Doležal, P. Hottmar, P. Fuksa, T.Doktor, J.Andrlík 
Omluven: T.Charvát 

 
 
• Upravování výběrových kritérií do SCM 2014. 
 

Systém 1. kola výběru do SCM Rada navrhuje zachovat stejný jako v předchozích letech, počty 
vybraných v jednotlivých kategoriích určí po 2.závodě ČP (na schůzce při soustřední RDJ v Račicích) 
Z důvodu nižšího počtu závodů ČP na dlouhých tratích v roce 2013, rozhodla RSCM, že ve všech 
kategoriích bude započítáván do žebříčku SCM pouze jeden největší bodový zisk na dlouhých tratích . 
Systém 2.kola výběru Rada SCM navrhuje rovněž zachovat 

 
 
• MČR mládeže na 5km 
 

Rada SCM jednomyslně navrhuje vrátit se k jarnímu závodu ČP/MČR na dlouhých tratích pro 
„mládež“.  
Rada navrhuje STK zvážit jednodenní závod, bez kategorie dospělých, kteří by i z důvodu nominace 
absolvovali MČR na 5km při MČR na krátkých tratích. 
 
 

• K4 žáci a dorost 
 
Rada SCM prodiskutovala návrh P.Doležala, podpořit kategorii K4 a C4 v mládeži a navrhuje přidat 
na třídenní závod ČP (II.NZ 2014) jednu disciplínu čtyřlodí pro žactvo a dorost (1000 nebo 500m) - 
zřejmě chlapci 1000m a dívky 500m.  
 
 

• Trička pro členy SCM 
 
Rada SCM podpořila záměr hromadného nákupu termotriček pro členy SCM. Každý člen SCM by 
každoročně obdržel 1 triko. Podmínky – výhodná cena, nesnížení objemu financí DP SCM, atraktivní 
design – ještě větší motivace být členem SCM, funkční a trvanlivý materiál. Posouzeny budou nabídky 
firem Newline, Craft, Progress… 
 
 
 
 
 
 
Zapsal Pavel Hottmar  1.5.2013 
 
Další schůze RSCM v Račicích v rozmezí 8. a 11. června – bude upřesněno 


